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Mødereferat fra bestyrelsesmøde 23. september 2024 hos Michella. 
 
Mødedeltagere: Karoline, Bine, Finn, Henrik og Michella 
 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet 18. april 2024 
Det er godkendt. 

2. Fastsættelse af dagsorden 
• Bordet rundt – Informationer mv. 

• Bestyrelsen 
o Konstituering 
o Arbejdsopgaver pr. bestyrelsesmedlem – hvem står for hvad? 
o Engagement i bestyrelsen 
o Bestyrelsesmøder fremover 
o Bestyrelsens ansvar i grundejerforeningen 
o Billeder af hvert bestyrelsesmedlem til hjemmesiden. 

• Økonomi 
o Grønne områder, snetjeneste, andet? 
o Flytning af midler til nyt pengeinstitut 

• Det grønne område 
o Beplantning af hæk ved hegnet ved boldbanen 
o Der bliver røget hash på det grønne område 

• Hjertestarter 
o Service af hjertestarter 

• Havemand 
o Ny havemand? 
o Arbejdsbeskrivelse 

▪ Hvad, Hvor ofte og Hvor grundigt 

• Fejning af fortov og vej af Vest Fyn El 

• Hække-gaten 
o Oversigtsforhold (trafiksikkerhed) i vængerne 

• Hjemmeside - ordensregler 
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3. Bordet rundt – Informationer mv. 

3.1 Afskedsgave til Frank 
Der bliver indkøbt en afskedsgave til Frank. 

4. Bestyrelsen 

4.1 Konstituering 
Formand: Karoline Ringkjøbing 
Næstformand: Finn Hetebrügge 
Kasserer: Henrik Carl 
Sekretær: Michella Lund 
Medlem: Bine Christensen 
 

4.2 Arbejdsopgaver i bestyrelsen 
Kontakt til havemanden: Bine Christensen 
Kontakt til beboere: Formanden 
Hjertestarter: Bine Christensen 
Referater: Michella Lund Knudsen 
Hjemmeside: Michella Lund Knudsen 
Økonomi: Henrik Carl 
 

4.3 Engagement i bestyrelsen og bestyrelsesmøder fremover 
Bestyrelsen vil fremover afholde et møde hvert kvartal som minimum, hvilket vil gøre det nemmere 
at følge op på opgaver og minimere mailkorrespondancer. 
 

4.4 Bestyrelsens ansvar i grundejerforeningen 
Bestyrelsen agerer ikke politi og tager ikke direkte kontakt til beboere, medmindre der er tale om 
sikkerhedsmæssige hensyntagende. 
 

4.5 Billeder af bestyrelsesmedlemmer  
Der er blevet taget billeder til hjemmesiden. 

5. Økonomi 

5.1 Regnskab rundsendt til gennemsyn 

Det er godkendt. 
 

5.2 Flytning af midler til nyt pengeinstitut 
Bestyrelsen starter arbejdet med at flytte alle vores midler til Danske Bank. 
Flytningen forventes afsluttet inden udgangen af 2024, da vores midler i vestjysk bank er låst til en 
fast rente frem til slut-november. 
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6. Grønne område 

6.1 Beplantning af hæk ved hegn ved det grønne område 
Bestyrelsen prøver at indhente et nyt tilbud for beplantning af hæk, da det nuværende tilbud lyder 
på 12.500 kr. for større og etablerede planter og 6500 kr. for mindre planter. 
 

6.2 Rygning af hash på det grønne område 
Der er observeret at unge mennesker ryger hash på boldbanen.  
Der henstilles til at man tager en snak med sine unge mennesker om at man ikke ryger hash på de 
grønne områder på Sleppevangen. 

7. Service af hjertestarte 
Allan Sundstrøm er stoppet og derved mangler vi en service aftale af vores hjertestarter. 
Hjertestarteren skal serviceres en gang om året for at kunne være med i hjerteløber app’en og for at 
sikre, at den virker, hvis den skulle i brug. 
 
Bestyrelsen undersøger mulige firmaer som kan servicere vores hjertestarter, da vi synes det er 
vigtigt at den er tilgængelig, i tilfælde af at der skulle være brug for den i området. 

8. Havemand 

8.1 Ny havemand? 
Bestyrelsen vil indhente nye tilbud fra andre firmaer omkring vedligeholdelse af de grønne områder. 
 

9.2 Arbejdsbeskrivelse 
Bestyrelsen vil udarbejde en arbejdsbeskrivelse for vedligeholdelse af de grønne områder.  

9. Fejning af fortov og vej – Round 2 
Bestyrelsen vil tage kontakt til Vestfyn EL. 

10. Hæk-gaten 
Bestyrelsen går videre med emnet omkring hæk og oversigtsforhold. 
Odense kommune har skrevet ud til alle grundejere omkring deres ansvar omkring vedligeholdelse af 
hæk og bestyrelsen henstiller til at man påtager sig det ansvar man har som grundejer. 

11. Hjemmesiden 
Der arbejdes fortsat på hjemmesiden. 

12. Facebook gruppen 
Der vil blive ryddet op i facebook gruppens medlemmer, da der er medlemmer som ikke længere bor 
på Sleppevangen. 

13. Skilt – Legende børn 
Bestyrelsen køber i den nærmeste fremtid nye legende børn skilte til foreningens områder. 
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